

19 September 2024

١٩ سبتمبر ٢٠٢٤

Subject: Gas Leak in the Pipeline Between Muscat and Sohar**الموضوع: التسريب في أنبوب الغاز الواصل بين مسقط وصحار**

Dear,

الأعضاء،

OQ Gas Networks S.A.O.G would like to announce that a minor gas leak incident happened yesterday evening, September 18, 2024, in the 16-inch gas pipeline connecting Muscat and Sohar.

تود أوكيو لشبكات الغاز ش.م.ع.م أن تعلن بأنه قد تم التعامل مساء أمس الموافق ١٨ سبتمبر ٢٠٢٤ مع حادث تسريب بسيط في خط أنابيب الغاز مقاس ١٦ بوصة الواصل بين مسقط وصحار.

We would like to confirm that the leak has been contained in a record time, with no impact on any of the company's clients and no significant financial impact.

ونود التأكيد بأنه قد تم إحتواء التسريب في وقت قياسي، حيث لم يتأثر أي من عملاء الشركة بهذا التسريب ولا يوجد هناك أي أثر مالي يذكر.

The containment of the leak demonstrates our full readiness to handle any emergencies that may affect the continuity of gas flow to our clients across the Sultanate.

إن إحتواء التسريب في وقت قياسي يدل على جاهزيتنا التامة للتعامل مع أية أحداث طارئة من شأنها أن تؤثر على استمرارية تدفق الغاز لعملائنا في مختلف أنحاء السلطنة.

Best wishes,

أطيب التحيات



Mansoor Al Abdali
CEO

